
SP afdeling Boxtel 

www.boxtel.sp.nl 
  
Breukelsestraat 126 
5281 HG Boxtel 
T. 0411 68 67 60 
E  Boxtel@sp.nl 
 

 
 
 
Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10000 
5280 DA  BOXTEL 
 
 
 
Boxtel, 9 mei 2011 
 
Betreft:  vragen ex artikel 37 RvO, verkeersveiligheid Baandervrouwenlaan 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Onlangs werd de SP-fractie door bewoners van de Baandervrouwenlaan aangesproken op de 
verkeersonveiligheid van die straat. Hierover willen wij het college een aantal vragen stellen in het 
kader van artikel 37 van het RvO. 
 
Te hard rijden 
In de Baandervrouwenlaan wonen tegenwoordig veel gezinnen met jonge kinderen. Ondanks het 
feit dat er enkele verkeersremmende maatregelen aangebracht zijn, wordt er door automobilisten 
veel te hard gereden. Volgens bewoners komt dat mede doordat de drempels te laag zijn en te ver 
uit elkaar liggen. Dat maakt de weg gevaarlijk voor kinderen die op de fiets naar school gaan en 
voor kinderen die de weg moeten oversteken om naar het pas aangelegde speelterrein te gaan. 
 
Afsluiting Bosscheweg 
Deze gevaarlijke situatie zal alleen nog maar verslechteren als over een tijdje de Bosscheweg 
afgesloten wordt vanwege werkzaamheden aan de brug aldaar. Veel automobilisten zullen dan de 
Baandervrouwenlaan als sluiproute gaan gebruiken. Dat betekent een enorme toename van 
autoverkeer op deze toch al verkeersonveilige weg.  
 
Onaanvaardbaar 
Voor de bewoners van de Baandervrouwenlaan en vooral voor hen die kleine kinderen hebben is 
dit een onaanvaardbare situatie. De SP-fractie is het met hen eens. Enkele bewoners hebben 
hierover gesprekken gehad met wijkwethouder van de Langenberg, maar die is volgens hen niet 
bereid om tijdelijk extra verkeersremmende maatregelen te treffen. 
 
De SP-fractie wil u hierover conform artikel 37 RvO de volgende vragen stellen. 
 

1. Wanneer wordt de Bosscheweg afgesloten en hoe lang gaat dat duren? 
2. Bent u het met ons eens dat veel automobilisten dan gebruik gaan maken van  de 

Baandervrouwenlaan? 
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3. Bent u het met ons eens dat de verkeersonveiligheid voor met name kwetsbare 
verkeersdeelnemers als kinderen, ouderen en mensen die slecht ter been zijn hierdoor 
groter wordt? 

4. Bent u het met ons eens dat dit onaanvaardbaar is?  
5. Bent u bereid om tijdelijk, in ieder geval gedurende de afsluiting van de Bosscheweg, extra 

verkeersremmende maatregelen te treffen om de snelheid uit het autoverkeer te halen? 
6. Wat vindt u van onze suggestie om bijvoorbeeld lage bloembakken te plaatsen? Deze zijn 

niet duur, kunnen elders hergebruikt worden en zijn in het verleden als eens toegezegd aan 
bewoners.  

7. Bent u bereid ter hoogte van de speeltuin een veilige voetgangers oversteekplaats te 
maken op de Baandervrouwenlaan? 

8. Wanneer wordt begonnen met de reconstructie van de Baandervrouwenlaan? 
 
Het motto van dit college is: de burger centraal. De SP-fractie heeft er daarom ook alle vertrouwen 
in dat het college alsnog tegemoet komt aan de rechtvaardige wensen van de bewoners van de 
Baandervrouwenlaan.  
 
Met belangstelling in afwachting van uw spoedige reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


